

**CITY OF WEST HOLLYWOOD
RUSSIAN ADVISORY BOARD
MINUTES FOR TUESDAY, MARCH 18, 2014**

**West Hollywood Library Community Meeting Room
at 625 N. San Vicente Boulevard**

1. **CALL TO ORDER** –Chair Diana Volman called the meeting to order at 7:10 P.M.
2. Diana Volman led the Pledge of Allegiance
3. Roll Call – Board Members present: Andrey Pronin, Valentina Matiji, Raisa Aguf, Diana Volman, Maria Shtabskaya, Vika Safrigina, and Yefim Stolyarsky, Larisa Danilova and Lyubov Levitan. Staff Liaison Tatiana Rodzinek.
4. Approval of Agenda: Raisa Aguf made a motion to approve agenda, seconded by Vika Safrigina.
5. Approval of Minutes of the meeting of January 21, 2014. Andrey Pronin made a motion to approve, seconded by Valentina Matiji.

6. ITEMS FROM THE PUBLIC

Boris Melamed and Vadimir Barkon, Members of the Los Angeles Association of WWII Veterans, presented a commendation to Tatiana Rodzinek for her contribution into the work of the Association.

Bob Olmsted, Former Commander, introduced himself and informed the board that he is running for LA County Sheriff's position.

Michael Auilera, District Representative for Congressman Adam Schiff, introduce himself and asked the board regarding a possible meeting with the Congressman to discuss current events in the Ukraine and Russia. The board members did not think that the community would be interested.

Zhanna Kaplunova, West Hollywood resident, spoke about Connect our stories event and Russian Style Festival

7. RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS

There were no comments.

8. UNFINISHED BUSINESS

8.A. INTERNATIONAL WOMEN'S DAY CELEBRATION

Raisa Aguf spoke about catering for the event and praised the presentation.

Larisa Danilova spoke about the concert.

Maria Shtabskaya spoke about the pop up gallery and entertainment.

Diana Volman spoke about the entertainment.

8.B. JOINT MEETING WITH LESBIAN AND GAY ADVISORY BOARD (LGAB) AND TRANSGENDER ADVISORY BOARD (TAB)

Diana Volman spoke about presentation and suggested a few people.

Valentina spoke about the upcoming presentation

8.B. RUSSIAN CULTURAL FESTIVAL AND RUSSIAN COMMUNITY AWARDS RECEPTION

RAB members discussed the outline of the Russian Style Festival.

Diana Volman spoke about the schedule of performances on the big stage. Diana suggested that there should be breaks during the children's concert and during this breaks there could be other activities in the park and on the main stage.

Maria Shtabskaya spoke in support of the idea.

Vika Safrigina expressed concern that during the last year's performance kids and their parents were not happy about the schedule of their performances and suggested that the organizers make changes.

Board members discussed preparation for the Russian Community Awards Presentation

Vika Safrigina suggested that the organizers invite a DJ.

Maria Shtabskaya suggested silent auction and art exhibit. Maria also spoke about raffle prizes and a costume show.

9. ITEMS FROM STAFF

Tatiana Rodzinek provided information on the upcoming community meeting "Connect Our Stories"

10. PUBLIC COMMENTS

There were no comments

11. RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS

Yefim Stolyarsky announced his resignation.

Board members congratulated Yefim Stolyarsky on his 91 birthday.

12. ADJOURNMENT

The Advisory Board adjourned at 9:00 PM to their next regularly scheduled meeting, which will be on Tuesday, April 15, 2014 at the West Hollywood Library Community Meeting Room at 625 N. San Vicente Boulevard

APPROVED BY A MOTION OF THE RUSSIAN ADVISORY BOARD ON THIS 15th DAY OF APRIL 2014.


CHAIRPERSON

ATTEST:

STAFF LIAISON

**ГОРОД ЗАПАДНЫЙ ГОЛЛИВУД
СОВЕТ РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ
ПРОТОКОЛ ЗАСЕДАНИЯ ВО ВТОРНИК, 18 МАРТА 2014 ГОДА**

**ОБЩЕСТВЕННАЯ КОМНАТА БИБЛИОТЕКИ ЗАПАДНОГО ГОЛЛИВУДА
625 N. SAN VICENTE BOULEVARD**

1. **НАЧАЛО ЗАСЕДАНИЯ** – Председатель совета Диана Вольман объявила заседание открытым в 7:10 вечера
2. Диана Вольман читала клятву верности
3. **ПЕРЕКЛИЧКА** – Члены Совета: Диана Вольман, Мария Штабская, Раиса Агуф, Валентина Матиджи, Вика Сафрыгина, Ефим Столярский, Андрей Пронин, Лариса Данилова, Любовь Левитан. Координатор работы совета – Татьяна Родзинек.
4. **ОДОБРЕНИЕ ПОВЕСТКИ ДНЯ:** Раиса Агуф предложила одобрить повестку дня, Вика Сафрыгина предложила поддержать предложение.
5. **ОДОБРЕНИЕ ПРОТОКОЛА ПРЕДЫДУЩЕГО ЗАСЕДАНИЯ:** Андрей Пронин внес предложение одобрить протокол заседания от 18 февраля 2014 года, Валентина Матиджи предложила поддержать предложение.
6. **КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ**

Борис Меламед и Владимир Баркон, члены ассоциации ветеранов второй мировой войны вручили Татьяне Родзинек памятную грамоту в благодарность за работу и помощь ассоциации.

Боб Олмстед, бывший командующий, представился и сообщил совету о том, что он баллотируется на пост шерифа графства Лос-Анджелес.

Майкл Агулера, представитель конгрессмена Адама Шиффа, представился и спросил членов совета о возможности проведения встречи конгрессмена с представителями общины для обсуждения ситуации в Украине и России. Члены совета высказали мнение о том, что представители общины навряд ли будут заинтересованы.

Жанна Каплунова, жительница города Западный Голливуд, говорила о предстоящем мероприятии “Наши истории” и о фестивале русской культуры.

7. **КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА**

Комментариев не было

8. **НЕЗАВЕРШЕННЫЙ ПРОЕКТ**

- 8.A. **ПРАЗДНОВАНИЕ МЕЖДУНАРОДНОГО ЖЕНСКОГО ДНЯ**

Раиса Агуф говорила о угощениях во время мероприятия и похвалила презентацию.

Лариса Данилова говорил о концерте.

Мария Штабская говорила о распродаже украшений и о развлечениях

Диана Вольман говорила о концерте.

- 8.B. **СОВМЕСТНОЕ ЗАСЕДАНИЕ СОВЕТОВ ГЕЕВ И ЛЕСБИЯНОК, ТРАНССЕКСУАЛОВ И СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ.**

Диана Вольман говорила о презентации и предложила несколько кандидатур

Валентина Матиджи говорила о своей презентации

8.С. ФЕСТИВАЛЬ РУССКИЙ СТИЛЬ И ЦЕРЕМОНИЯ ВРУЧЕНИЯ НАГРАД В РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЕ.

Члены совета обсудили формат фестиваля.

Диана Вольман говорила о расписании выступлений во время детского концерта и предложила сделать перерывы между выступлениями. Перерывы могут быть заполнены другими видами выступлений.

Мария Штабская поддержала предложение

Вика Сафрыгина говорила о том, что в прошлом году родители выступавших детей были недовольны графиком выступлений и предложила внести изменения.

Члены совета обсудили подготовку к церемонии вручения наград.

Вика Сафрыгина предложила пригласить диджея.

Мария Штабская предложила организовать аукцион произведений искусства, а также о лотереи и о шоу костюмов.

9. СООБЩЕНИЯ СОТРУДНИКОВ

Татьяна Родзинек предоставила информацию о предстоящем мероприятии "Наши Истории"

10. КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ

Комментариев не было.

11. КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ

Ефим Столярский объявил о своем уходе из совета/

Члены совета поздравили Ефима Столярского с 91 летием.

12. ЗАВЕРШЕНИЕ

Заседание было завершено в 8:55 вечера. Следующее заседание состоится в регулярно назначенное время во вторник, 15 апреля 2014 года, которое состоится в общественной комнате библиотеки Западного Голливуда по адресу 625 N. San Vicente Boulevard.

ОДОБРЕНО РЕШЕНИЕМ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ 15 АПРЕЛЯ 2014 ГОДА.


ПРЕДСЕДАТЕЛЬ

ПОДТВЕРЖДАЮ:

СОТРУДНИК ГОРОДА